
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  31 

двадцять першого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 28 травня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 

Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 
 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 
 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять перше засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 22 депутата. Відсутні 21. Кворум, необхідний для проведення 

засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 
 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання пам'ять 

загиблих захисників, захисниць та всіх українців, які стали жертвами російсько-

української війни. 
 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять першого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті Кропивницькому 

ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу. 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 
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Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого 

пленарного засідання сесії. 

Надаю слово депутатці Ковальовій-Алокілі О.А. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

акцентувала, що в Україні більше двох років йде війна, а ворог має чисельну та 

ресурсну переваги, тому наголосила на важливості злагоджених дій та 

згуртованості для забезпечення обороноздатності країни, підтримки 

військовослужбовців та наближення перемоги. Поінформувала, що бюджетна 

політика держави переведена на ‟воєнні рейки”. На оборону спрямовуються всі 

ресурси країни: податки, дивіденди державних компаній, внутрішні 

запозичення. Відзначила, що фінансову допомогу, яка надається Україні 

країнами-партнерами, категорично заборонено використовувати на воєнні цілі, 

тому надважливо знаходити додаткові можливості, щоб підтримати сили 

оборони за рахунок внутрішніх ресурсів.  

Відзначила, що у 2022 році політична партія ‟СЛУГА НАРОДУ” передала 

130 млн грн з власного бюджетного фінансування статутної діяльності на 

виробництво озброєння для Збройних Сил України, а саме протитанкових 

ракетних комплексів ‟Стугна-П”. У 2023 році партія додатково передала  

180 млн грн на закупівлю двох тисяч систем радіоелектронної боротьби, з них 

внесок Кіровоградського обласного осередку політичної партії  

‟СЛУГА НАРОДУ” – понад 1,800 млн грн. Пояснила, що протягом  

2022-2023 років кошти бюджетного фінансування в сумі 310 млн грн були 

направлені на вітчизняні розробки з метою посилення обороноздатності країни, 

що є доцільною інвестицією у високотехнологічний сектор економіки, який 

матиме суттєвий мультиплікаційний ефект: забезпечить замовлення для ряду 

українських підприємств, створення нових робочих місць, надходження до 

бюджету від сплати податків.  

Закликала політичні партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина” спрямувати кошти державного 

фінансування статутної діяльності на забезпечення обороноздатності країни. 

 

Ковальова-Алокілі О.А. поінформувала присутніх про звернення до 

Кропивницької міської ради народного депутата України Дануци О.А. стосовно 

внесення на розгляд сесії міської ради питання щодо організації процедури 

прощання у місті Кропивницькому з загиблими військовослужбовцями з 

урахуванням вимог, зазначених у додатку 18 до Статуту гарнізонної та 

вартової служб Збройних Сил України, який визначає Порядок проведення 
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військового поховального ритуалу, та надання можливості за бажанням рідних 

організовувати прощання з загиблими на одній з центральних площ міста. 

Відзначила, що з проханням вирішити це питання зверталися активісти, 

волонтери, рідні загиблих, журналісти, мешканці міста, які підтримали 

електронну петицію від 23 травня 2023 року щодо зміни процедури прощання з 

загиблими військовослужбовцями у місті Кропивницький.  

Нагадала, що 19 жовтня 2023 року депутати, депутатки Кропивницької 

міської ради одноголосно підтримали депутатський запит депутатки міської 

ради Яремчук В.С. щодо встановлення на пішохідній зоні центральної частини 

міста Алеї вшанування загиблих під час російсько-української війни. На екрані 

проєктора продемонструвала Алею вшанування загиблих у місті 

Хмельницькому. Відзначила, що у 2023 році видатки Хмельницької міської ради 

на допомогу Збройним Силам України склали 37 % від загальної суми видатків 

бюджету міста. У протиставлення продемонструвала площу Героїв Майдану у 

Кропивницькому, вшанування загиблих воїнів та фінансування у розмірі, що 

становить 8 % від загальної суми видатків бюджету міської територіальної 

громади.  

 Озвучила депутатські запитання: 

1. Чому на електронні скриньки депутатів, депутаток Кропивницької 

міської ради, як належним адресатам, не було надіслано: 

1) Звернення народного депутата України Дануци О.А. для ознайомлення. 

2) Інформацію щодо стану виконання депутатського запиту депутатки 

міської ради Яремчук В.С. від 19 жовтня 2023 року щодо встановлення на 

пішохідній зоні центральної частини міста Алеї вшанування загиблих під час 

російсько-української війни та протоколи засідань робочої групи (прохання, 

озвучене під час засідання постійної комісії міської ради з питань бюджету та 

податкової політики 15 травня 2024 року). 

Відзначила, що після нагадування про своє прохання на погоджувальній раді 

з керівниками депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій 

виконавчими органами було надано протокол зустрічі керівництва міста з 

членами родин загиблих військовослужбовців, в якому відсутнє обговорення 

порушеного у депутатському запиті питання.  

2. До кінця пленарного засідання надати інформацію про стан виконання 

депутатського запиту депутатки міської ради Яремчук В.С.  

від 19 жовтня 2023 року щодо встановлення на пішохідній зоні центральної 

частини міста Алеї вшанування загиблих під час російсько-української війни.  

3. Заслухати інформацію про стан виконання протокольного доручення за 

результатами проведення Дня депутата/депутатки на тему: 

‟Діяльність об’єднань співвласників багатоквартирних будинків (ОСББ) та їх 

взаємодія з міською владою”.  

 

Колюка О.С. пояснив, що через перенесення часу початку засідання сесії у 

зв’язку з оголошенням у Кропивницькій міській територіальній громаді 

повітряної тривоги, пріоритетним завданням на засіданні є розгляд питань 
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порядку денного, а відповіді на депутатські запитання можна буде заслухати в 

питанні ‟Різне”. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

прокоментувала стан виконання свого депутатського запиту  

від 19 жовтня 2023 року щодо встановлення на пішохідній зоні центральної 

частини міста Алеї вшанування загиблих під час російсько-української війни. 

Поінформувала, що відповідна робота проводиться. З керівниками виконавчих 

органів міської ради в робочому порядку вирішуються питання щодо вигляду 

конструкцій, які можуть бути встановлені, та визначення місця, де їх можна 

розмістити. Окремо відбувається комунікація з сім’ями загиблих 

військовослужбовців. Висловила сподівання, що така Алея з’явиться у місті 

Кропивницькому до кінця 2024 року. Разом з цим, підтримала депутатку 

Ковальову-Алокілі О.А. в питанні необхідності інформування депутатів, 

депутаток міської ради про стан виконання депутатських запитів. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Запевняю, що робота щодо виконання депутатського запиту депутатки 

міської ради Яремчук В.С. від 19 жовтня 2023 року щодо встановлення на 

пішохідній зоні центральної частини міста Алеї вшанування загиблих під час 

російсько-української війни ведеться. 

Крім того, при проведенні процедури поховання загиблих 

військовослужбовців в першу чергу враховуються побажання їх рідних та 

рекомендації військових. 

Чи будуть ще оголошення та депутатські запитання?  

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), поінформувала про результати 

опрацювання матеріалів, зібраних у рамках ініціативи ‟Інспекція ‟Ї”, щодо 

виявлення містянами, зокрема учнями та студентами, російськомовних вивісок 

та зовнішньої реклами на фасадах деяких будівель, закладів харчування, 

магазинів, салонів краси тощо та передачі відповідним виконавчим органам 

міської ради для опрацювання та проведення роботи з суб’єктами 

господарювання з метою усунення порушень мовного законодавства, а саме 

вимог законів України ‟Про забезпечення функціонування української мови як 

державної”, ‟Про рекламу”. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Чи будуть ще оголошення та депутатські запитання? Немає. 
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Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

Кропивницької міської ради восьмого скликання (двадцять перше засідання). Він 

складається з 43 загальних та 71 земельного питання. Питання розглянуті та 

погоджені шістьма постійними комісіями міської ради, погоджені виконавчим 

комітетом міської ради, обговорені на погоджувальній раді з керівниками 

депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій. 

У зв’язку з тим, що вчора на погоджувальній раді з керівниками 

депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій були озвучені 

пропозиції щодо розгляду деяких питань, пропоную розданий перелік 

додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії міської ради (двадцять 

перше засідання) взяти за основу. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

На погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, груп, 

головами постійних комісій було запропоновано виключити з переліку 

додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії міської ради  

(двадцять перше засідання) питання за порядковим № 98 – проєкт рішення за 

реєстраційним № 2072 ‟Про надання Куценко Г.О. дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Василя Кричевського, 35-п, с-ще Нове”. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную затвердити перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять перше засідання) в цілому з урахуванням 

внесених змін. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1936 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є депутатські запити, прошу їх оголосити. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), оголосила 

депутатський запит щодо ситуації, яка склалася стосовно лісопарку 

‟Никанорівський” та невиконання рішення Кропивницької міської ради  

від 15.11.2022 № 1368 ‟Про надання КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської 

ради” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по вул. Приміській (на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)”. 

Відзначила, що контроль за виконанням зазначеного рішення покладено на 

заступника міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради  

Мосіна О.В. Пояснила, що перепоною у виконанні цього рішення стало право 

власності, яке виникло у громадянина Димитровича через 11 місяців після його 

прийняття. У зв’язку з цим 18 квітня 2024 року на ім’я заступника міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів ради Мосіна О.В. було направлено 

депутатське звернення з проханням забезпечити проведення службової 

перевірки з виявлення посадових осіб, які своїми діями чи бездіяльністю 

допустили невиконання рішення міської ради від 15.11.2022 

№ 1368 ‟Про надання КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  

вул. Приміській (на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)”, про 

результати якої поінформувати депутатів.  

Прокоментувала відповідь на звернення, в якій зазначено, що фактів для 

проведення службової перевірки не встановлено.  
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Відзначила, що у відповідях заступника міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради Мосіна О.В. щодо причин невиконання рішення 

Кропивницької міської ради від 15.11.2022 № 1368 ‟Про надання  

КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Приміській  

(на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)” йдеться про право власності 

громадянина Демитровича по вул. Прирічній, 49, але парканом огороджена 

земельна ділянка по вул. Приміській. Продемонструвала на карті 

місцезнаходження зазначених земельних ділянок.  

Запропонувала підтримати депутатський запит з вимогою: 

1. Створити робочу групу щодо вивчення ситуації стосовно 

самозахоплення земельної ділянки по вул. Приміській, відносно якої не 

зареєстровано право власності громадянина Димитровича.  

2. До складу робочої групи включити депутатів, депутаток міської ради, 

представників, представниць від громадськості, посадових осіб органів 

місцевого самоврядування. Пропозиції щодо визначення персонального складу та 

голови робочої групи погодити з депутатами, депутатками, які за згодою 

увійдуть до її складу. 

3. Провести службове розслідування щодо невиконання рішення 

Кропивницької міської ради від 15.11.2022 № 1368 ‟Про надання  

КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Приміській  

(на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)”. Надати оцінку діяльності 

посадової особи, на яку покладено контроль за виконанням цього рішення.  

4. З’ясовану інформацію щодо плутанини з адресами та про результати 

службового розслідування передати правоохоронним органам.  

 

Колюка О.В. прокоментував, що виконавчі органи Кропивницької міської 

ради не мають відношення стосовно свавілля, яке вчиняють певні особи шляхом 

самозахоплення земельних ділянок, тому перевіряти потрібно законність дій 

саме цих осіб.  

 

Ковальова-Алокілі О.А. пояснила свою позицію.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила, що спільно з іншими депутатами входила до 

складу робочої групи, яка працювала над порушеним питанням. За 

результатами вивчення всіх обставин до правоохоронних органів були 
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направлені відповідні матеріали. Запропонувала у питанні ‟Різне” заслухати 

інформацію щодо результатів роботи цієї робочої групи.  
 

Колюка О.В. погодився, що тільки правоохоронні органи можуть дати 

правову оцінку ситуації.  
 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, пояснив, що для вивчення ситуації, яка склалася у лісопарку 

‟Никанорівський”, було створено відповідну робочу групу під головуванням 

заступника міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Вергуна О.С., до складу якої увійшли депутати, депутатки міської ради. 

Враховуючи відсутність Вергуна О.С. на засіданні сесії у зв’язку з 

відрядженням, запропонував начальнику юридичного управління міської ради 

надати інформацію про результати роботи цієї робочої групи. 

 

Смаглюк М.О., начальник юридичного управління міської ради, 

поінформувала, що робочою групою проведений значний обсяг роботи, зібрані 

відповідні матеріали, які направлені до правоохоронних органів. За 

результатами їх розгляду порушено кримінальне провадження. В інтересах 

Кропивницької міської ради подана позовна заява щодо визнання недійсним 

права власності за вказаним об’єктом.  

 

Колюка О.С. запропонував заслухати інформацію директора 

департаменту містобудування та земельних ресурсів - головного архітектора 

міста щодо роботи робочої групи наприкінці пленарного засідання сесії міської 

ради. 

 

Ковальова-Алокілі О.А. звернулась з проханням включити її до складу 

робочої групи.  

 

Колюка О.С.: 

Ольго Андріївно, Ви наполягаєте на голосуванні за озвучений депутатський 

запит?  

 

Ковальова-Алокілі О.А.: 

Не наполягаю. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще депутатські запити? Немає. 

 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет Кропивницької міської 
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територіальної громади на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2028 

(доопрацьований). Доповідачка Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. поінформувала, що депутатам роздані додаткові пропозиції 

до проєкту рішення № 2028 (доопрацьований), підготовлені відповідно до 

рекомендацій постійної комісії міської ради з питань бюджету та податкової 

політики, а саме: 

доходи загального фонду (додаток 1): 

код 22012500 ‟Плата за надання інших адміністративних послуг” –

(+1 700 000,0 грн); 

видатки бюджету розвитку спеціального фонду (додатки 3, 4, 6): 

головний розпорядник – департамент надання адміністративних послуг  

КВПВ 3419800 ‟Субвенція з місцевого бюджету державному бюджету на 

виконання програм соціально-економічного розвитку регіонів” (на виконання 

заходів Програми реалізації вимог Закону України ‟Про адміністративні 

послуги” на 2022-2024 роки) – (+1 700 000,0 грн); 

внести відповідні зміни до текстової частини проєкту рішення та 

фінансування бюджету територіальної громади (додаток 2). 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2028 

(доопрацьований) за основу і в цілому з урахуванням рекомендацій постійної 

комісії міської ради з питань бюджету та податкової політики. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1937 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про погодження проєкту землеустрою щодо встановлення (зміни) меж міста 

Кропивницького Кіровоградської області”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1948. Доповідач Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1948 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1938 “Про погодження проєкту землеустрою 

щодо встановлення (зміни) меж міста Кропивницького Кіровоградської 

області” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради              

від 22 грудня 2020 року № 41 ‟Про затвердження Положення про постійні комісії 

Кропивницької міської ради восьмого скликання”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2088. Доповідачка Масло Л.Я. – начальник управління апарату 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2088 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1939 “Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 22 грудня 2020 року № 41  

‟Про затвердження Положення про постійні комісії Кропивницької міської 

ради восьмого скликання” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2062. 

Доповідачка Воротнюк М.В. – т.в.о. начальника управління капітального 

будівництва міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2062 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1940 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та 

капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2053. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2053 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1941 “Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади квартир”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1974. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1974 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1942 “Про надання згоди на безоплатне 

прийняття до комунальної власності Кропивницької міської територіальної 

громади квартир” (додається). 

Проєкт рішення № 1974 та рішення № 1942 не підлягають оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1421 ‟Про затвердження Комплексної програми 

підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією 

російської федерації проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2056. Доповідачка  

Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики  міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2056 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1943 “Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1421  

‟Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників АТО, 

ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією російської федерації проти 

України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2061. Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики  міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2061 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1944 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної підтримки 

окремих категорій населення Кропивницької міської територіальної 

громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 92 ‟Про затвердження Програми розвитку галузі 

охорони здоров’я на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2066. Доповідачка Макарук О.О. – начальник управління 

охорони здоров’я міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2066 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1945 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 92  

‟Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я на  

2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1790 та затвердження договору”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1979 (доопрацьований). Доповідачка Макарук О.О. – 

начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1979 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1946 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1790 та 

затвердження договору” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про визнання такими, що втратили чинність, рішень міської ради  

від 18 березня 2008 року № 478, від 29 грудня 2011 року № 1135”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1978 (доопрацьований). Доповідачка  

Макарук О.О. – начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1978 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1947 “Про визнання такими, що втратили 

чинність, рішень міської ради від 18 березня 2008 року № 478,  

від 29 грудня 2011 року № 1135” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін і доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1783 ‟Про затвердження Програми розвитку освіти 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2026 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2069. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник 

управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2069 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 1948 “Про внесення змін і доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1783  

‟Про затвердження Програми розвитку освіти Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження плану формування мережі закладів освіти Кропивницької 

міської територіальної громади, що забезпечуватимуть здобуття повної загальної 

середньої освіти з 01 вересня 2027 року”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2032. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2032 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1949 “Про затвердження плану формування 

мережі закладів освіти Кропивницької міської територіальної громади, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти з  

01 вересня 2027 року” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про введення додаткових штатних одиниць”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2042. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2042 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1950 “Про введення додаткових штатних 

одиниць” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до Статуту закладу освіти, Положення про установу освіти 
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та затвердження їх у новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2033. 

Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2033 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1951 “Про внесення змін до Статуту закладу 

освіти, Положення про установу освіти та затвердження їх у новій редакції” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладів освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2034. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2034 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1952 “Про перейменування закладів освіти” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладу освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2064. 

Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2064 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1953 “Про перейменування закладу освіти” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1062 ‟Про затвердження Програми розвитку міського 

пасажирського транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на 2021-2024 роки  

(в новій редакції)” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2078. 

Доповідач Житник В.П. – начальник управління транспорту та зв’язку міської 

ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2078 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1954 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1062  

‟Про затвердження Програми розвитку міського пасажирського 

транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на 2021-2024 роки  

(в новій редакції)” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу КП ‟Електротранс” Кропивницької міської ради на 

придбання автобусів на умовах надання фінансової державної підтримки”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2054 (доопрацьований). Доповідач  

Житник В.П. – начальник управління транспорту та зв’язку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2054 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1955 “Про надання дозволу КП ‟Електротранс” 

Кропивницької міської ради на придбання автобусів на умовах надання 

фінансової державної підтримки” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту комунального підприємства ‟Електротранс” 

Кропивницької міської ради в новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1982. Доповідач Житник В.П. – начальник управління транспорту та зв’язку 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1982 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1956 “Про затвердження Статуту комунального 

підприємства ‟Електротранс” Кропивницької міської ради в новій 

редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування зупинок залізничного приміського транспорту”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2081. Доповідач Житник В.П. – начальник 

управління транспорту та зв’язку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2081 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1957 “Про перейменування зупинок залізничного 

приміського транспорту” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 09 лютого 2023 року № 1465 ‟Про затвердження Програми управління 

комунальним майном на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2068. Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник управління 

комунальної власності міської ради. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2068 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1958 “Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 09 лютого 2023 року № 1465  

‟Про затвердження Програми управління комунальним майном  

на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання в користування”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2075. 

Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2075 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1959 “Про надання в користування” (додається). 

Проєкт рішення № 2075 та рішення № 1959 не підлягають оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 травня 2023 року № 1548 ‟Про надання згоди на безоплатне прийняття 

нерухомого майна – об’єкта цивільної оборони (цивільного захисту) -  

сховища 40318, з державної до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2074. Доповідачка 

Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2074 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1960 “Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 травня 2023 року № 1548 ‟Про надання 

згоди на безоплатне прийняття нерухомого майна – об’єкта цивільної 

оборони (цивільного захисту) - сховища 40318, з державної до комунальної 

власності Кропивницької міської територіальної громади” (додається).  

Проєкт рішення № 2074 та рішення № 1960 не підлягають оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади обладнання для дитячого 

майданчика, що встановлене на облаштованому гумовим покриттям 

майданчику”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2082. Доповідачка 

Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2082 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1961 “Про надання згоди на безоплатне 

прийняття до комунальної власності Кропивницької міської територіальної 

громади обладнання для дитячого майданчика, що встановлене на 

облаштованому гумовим покриттям майданчику” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2007. Доповідачка Бабаєва О.В. – начальник управління інформаційних 

технологій міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2007 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1962 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

‟Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 27 лютого 2024 року № 1829 ‟Про затвердження Програми економічного та 

соціального розвитку Кропивницької міської територіальної громади  

на 2024-2026 роки (Програми відновлення)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2050. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2050 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1963 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 27 лютого 2024 року № 1829  

‟Про затвердження Програми економічного та соціального розвитку 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2026 роки 

(Програми відновлення)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1794 ‟Про затвердження Програми формування 

позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2065. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2065 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 



22 
 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1964 “Про внесення змін та доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1794  

‟Про затвердження Програми формування позитивного міжнародного та 

інвестиційного іміджу Кропивницької міської територіальної громади на 

2024-2026 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради  

від 29 вересня 2015 року № 4685 ‟Про затвердження Положення про порядок 

користування окремими конструктивними елементами благоустрою 

комунальної власності під розміщення відкритих літніх майданчиків для 

здійснення підприємницької діяльності”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1930. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1930 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1965 “Про внесення змін і доповнень до рішення 

міської ради від 29 вересня 2015 року № 4685 ‟Про затвердження Положення 

про порядок користування окремими конструктивними елементами 

благоустрою комунальної власності під розміщення відкритих літніх 

майданчиків для здійснення підприємницької діяльності” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту комунального підприємства ‟Центр підтримки 

підприємництва Кропивницької міської ради” у новій редакції”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1998. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1998 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1966 “Про затвердження Статуту комунального 

підприємства ‟Центр підтримки підприємництва Кропивницької міської 

ради” у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про доповнення Плану діяльності Кропивницької міської ради з підготовки 

проєктів регуляторних актів на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2018 (доопрацьований). Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2018 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1967 “Про доповнення Плану діяльності 

Кропивницької міської ради з підготовки проєктів регуляторних актів 

на 2024 рік” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про вступ 

до Всеукраїнської асоціації органів місцевого самоврядування ‟Асоціація 

об’єднаних територіальних громад”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2020. 

Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2020 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1968 “Про вступ до Всеукраїнської асоціації 

органів місцевого самоврядування ‟Асоціація об’єднаних територіальних 

громад” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 939 ‟Про затвердження Програми забезпечення 

житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з  

їх числа на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2052. Доповідачка Тимоховська Т.М. – начальник управління з питань захисту 

прав дітей міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2052 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1969 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 939  

‟Про затвердження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, 

позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1805 ‟Про затвердження Міської програми 

оздоровлення та відпочинку дітей на 2024-2026 роки” та від 02 лютого 2021 року 

№ 87 ‟Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту в місті 

Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2067. Доповідач Гурський В.В. – начальник управління молоді 

та спорту міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2067 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 1970 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1805  

‟Про затвердження Міської програми оздоровлення та відпочинку дітей на 

2024-2026 роки” та від 02 лютого 2021 року № 87 ‟Про затвердження 

Програми розвитку фізичної культури і спорту в місті Кропивницькому  

на 2021-2024 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 941 ‟Про затвердження Програми реалізації вимог 

Закону України ‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2077. Доповідач Нікітенко О.В. – директор 

департаменту надання адміністративних послуг міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2077 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1971 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 941  

‟Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України  

‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про найменування скверу”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2079. 

Доповідачка  Назарець А.Ф. – начальник управління культури і туризму міської 

ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2079 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 1972 “Про найменування скверу” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування Кіровоградського водосховища”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2080. Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2080 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1973 “Про перейменування Кіровоградського 

водосховища” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звернення депутатів/депутаток Кропивницької міської ради восьмого 

скликання до Кабінету Міністрів України щодо прийняття постанови Кабінету 

Міністрів України ‟Про затвердження Порядку безоплатної передачі у власність 

або в постійне користування земельних ділянок співвласникам 

багатоквартирного будинку”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2031 

(доопрацьований). Доповідач Лунгол Р.С. – директор департаменту 

містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор міста. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2031 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1974 “Про звернення депутатів/депутаток 

Кропивницької міської ради восьмого скликання до Кабінету Міністрів 

України щодо прийняття постанови Кабінету Міністрів України  

‟Про затвердження Порядку безоплатної передачі у власність або в постійне 

користування земельних ділянок співвласникам багатоквартирного 

будинку” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про уповноваження”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2035. Доповідач 

Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та земельних ресурсів – 

головний архітектор міста. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), висловила 

застереження стосовно уповноваження заступника міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради Мосіна О.В. укладати договори про 

реструктуризацію заборгованості з плати за землю. Звернулась до начальника 

юридичного управління міської ради Смаглюк М.О. з проханням надати 

коментар щодо такої компетенції. 

 

Смаглюк М.О., начальник юридичного управління міської ради, 

поінформувала, що повноваження міського голови щодо укладання договорів  

про реструктуризацію заборгованості з плати за землю визначені статтею 42 

Закону України ‟Про місцеве самоврядування в Україні”. Пояснила, що у зв’язку 

з тим, що Кропивницький міський голова Райкович А.П.  виконує обов’язки голови 

Кіровоградської обласної військової адміністрації, його обов’язки виконує 

заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради  

Мосін О.В., тому ця норма передбачена у проєкті рішення № 2035  

‟Про уповноваження”. 

 

Ковальова-Алокілі О.А. внесла пропозицію виключити з абзацу третього 

пункту 1 проєкту рішення № 2035 повноваження щодо укладання договорів про 

реструктуризацію заборгованості з плати за землю з метою упередження 

виникнення корупційних ризиків. Висловила думку, що одна посадова особа не 

може вирішувати, на який строк укладати договір про реструктуризацію.  

Це має бути колегіальне рішення.  

Колюка О.С. пояснив, що повноваження, зазначені у проєкті рішення  

№ 2035, необхідні для розгляду справ у судових органах.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила, що повноваження міського голови щодо 

укладання договорів про реструктуризацію заборгованості з плати за землю 

передбачені чинним законодавством, а укладення відповідних договорів, 

зважаючи на те, що засідання сесій міської ради відбуваються не так часто, 

є робочими моментами, тому заступнику міського голови з питань діяльності 
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виконавчих органів ради, який виконує обов’язки міського голови, визначаються 

відповідні повноваження для юридичного підтвердження.  

 

Ковальова-Алокілі О.А. запропонувала поінформувати депутатів про дату, 

коли востаннє був укладений договір про реструктуризацію. 

 

Яремчук В.С. запропонувала підтримати проєкт рішення № 2035 в цілому 

та на наступному пленарному засіданні сесії міської ради поінформувати 

депутатів щодо кількості укладених договорів про реструктуризацію 

заборгованості з плати за землю з початку введення в дію в Україні правового 

режиму воєнного стану із зазначенням відповідних сум. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування проєкт рішення № 2035 за основу. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 5. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію депутатки Ковальової-Алокілі О.А. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 3, 

“проти” – 5, 

“утримались” – 4, 

“не голосували” – 16. 

Не прийнято. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2035 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1975 “Про уповноваження” (додається).  
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Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

запропонувала надіслати на електронні адреси депутатів Кропивницької 

міської ради інформацію щодо кількості укладених договорів про 

реструктуризацію заборгованості з плати за землю з початку введення в дію в 

Україні правового режиму воєнного стану із зазначенням відповідних сум. 

 

Колюка О.С.: 

Прошу врахувати це доручення.  

 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження детального плану території в районі вулиці Аджамської з 

земельною ділянкою з кадастровим номером 3510100000:08:051:0009”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2049. Доповідач Лунгол Р.С. – директор 

департаменту містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор 

міста. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2049 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1976 “Про затвердження детального плану 

території в районі вулиці Аджамської з земельною ділянкою з кадастровим 

номером 3510100000:08:051:0009” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про створення комісії по вирішенню земельних спорів”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2044 (доопрацьований). Доповідач Лунгол Р.С. – директор 

департаменту містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор 

міста. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2044 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1977 “Про створення комісії по вирішенню 

земельних спорів” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1448 ‟Про затвердження Програми паспортизації 

нерухомих пам’яток культурної спадщини міста Кропивницького  

на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2073. Доповідач  

Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та земельних ресурсів – 

головний архітектор міста. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2073 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1978 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1448  

‟Про затвердження Програми паспортизації нерухомих пам’яток 

культурної спадщини міста Кропивницького на 2023-2025 роки” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та земельних 

ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради,  

тобто 22. 

Доповідач Лунгол Р.С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення щодо 

проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує 

рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про надання Курбатовій В.В. та Волинкіній Т.М. дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

по вул. Тернопільській, 2/70”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1853. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1853 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1979 “Про надання Курбатовій В.В. та  

Волинкіній Т.М. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. Тернопільській, 2/70” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Борзуновій Г.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Шкільній, 17-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1926. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1926 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1980 “Про надання Борзуновій Г.В. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Шкільній, 17-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Усаченку Є.В. та Усаченко Т.О. права користування 

земельною ділянкою по вул. Генерала Кульчицького, 16 та передачу її 

безоплатно у спільну сумісну власність”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1854 (доопрацьований). 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1854 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1981 “Про припинення Усаченку Є.В. та  

Усаченко Т.О. права користування земельною ділянкою по  

вул. Генерала Кульчицького, 16 та передачу її безоплатно у спільну сумісну 

власність” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1921. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1921 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1982 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1975. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення№ 1975 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1983 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1945. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1945 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1984 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1950. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності запропонувала внести зміни до проєкту рішення № 1950, 

а саме виключити пункт 4 у зв’язку з необхідністю його доопрацювання, а саме 

уточнення з заявником інформації щодо наданих документів. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію взяти проєкт рішення № 1950 за основу. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

 

Ставлю на голосування пропозицію внести зміни до проєкту рішення  

№ 1950, а саме виключити пункт 4, пункти 5-14 вважати  

пунктами 4-13 відповідно. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 
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Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1950  

в цілому зі змінами. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1985 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2008. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2008 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1986 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1999. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1999 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1987 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Костенко Ю.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Варшавській, 90-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1768 

(доопрацьований). 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1768 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1988 “Про затвердження Костенко Ю.В. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Варшавській, 90-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Юру С.В. проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Георгія Лангемака, 6”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2015. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2015 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1989 “Про затвердження Юру С.В. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Георгія Лангемака, 6” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Службі відновлення у Кіровоградській області дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки під 

автомобільною дорогою Т-12-21 Кропивницький – Рівне”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1903. 
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Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), пояснив 

підстави щодо підготовки проєкту рішення № 1903. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1903 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1990 “Про надання Службі відновлення у 

Кіровоградській області дозволу на розроблення проєкту землеустрою  

щодо відведення земельної ділянки під автомобільною дорогою  

Т-12-21 Кропивницький – Рівне” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Службі відновлення у Кіровоградській області дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок  

під автомобільною дорогою шляхопроводів Н-14 Олександрівка – 

Кропивницький – Миколаїв”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1904. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1904 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1991 “Про надання Службі відновлення у 

Кіровоградській області дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок під автомобільною дорогою шляхопроводів 

Н-14 Олександрівка – Кропивницький – Миколаїв” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КП ‟Управління будинками Кропивницької міської ради” дозволу 
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на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

по вул. Великій Перспективній, 41”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1981. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1981 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1992 “Про надання КП ‟Управління будинками 

Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Великій Перспективній, 41” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Комунальному некомерційному підприємству ‟Дитяча міська 

лікарня” Кропивницької міської ради» дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки по вул. Шевченка, 36”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1805. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1805 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1993 “Про надання Комунальному 

некомерційному підприємству ‟Дитяча міська лікарня” Кропивницької 

міської ради” дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки по  

вул. Шевченка, 36” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КНП ‟Поліклінічне об’єднання” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Металургів, 25-а,  

с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2004. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2004 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1994 “Про надання КНП ‟Поліклінічне 

об’єднання” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки по вул. Металургів, 25-а, с-ще Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПЕНСІЙНОМУ ФОНДУ УКРАЇНИ у постійне користування 

земельної ділянки по вул. Михайлівській, 64”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1803. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1803 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1995 “Про передачу ПЕНСІЙНОМУ  

ФОНДУ УКРАЇНИ у постійне користування земельної ділянки  

по вул. Михайлівській, 64” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КЗ КДЮСШ № 3 Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Віктора Чміленка, 31”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1913. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1913 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1996 “Про передачу КЗ КДЮСШ № 3  

Кропивницької міської ради у постійне користування земельної ділянки по  

вул. Віктора Чміленка, 31” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Електротранс” у постійне користування земельної ділянки 

по вул. В’ячеслава Чорновола”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1914. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1914 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1997 “Про передачу КП ‟Електротранс” у 

постійне користування земельної ділянки по вул. В’ячеслава Чорновола” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу УПРАВЛІННЮ КРОПИВНИЦЬКОЇ ЄПАРХІЇ ПРАВОСЛАВНОЇ 

ЦЕРКВИ УКРАЇНИ у постійне користування земельної ділянки по  

вул. Павла Сніцара, 36”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1980. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1980 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1998 “Про передачу УПРАВЛІННЮ 

КРОПИВНИЦЬКОЇ ЄПАРХІЇ ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ УКРАЇНИ у 

постійне користування земельної ділянки по вул. Павла Сніцара, 36” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” у постійне 
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користування земельної ділянки по вул. Металургів (сквер біля житлового 

будинку № 16), с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2029. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2029 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1999 “Про передачу КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” у постійне користування земельної ділянки по  

вул. Металургів (сквер біля житлового будинку № 16), с-ще Нове” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення ПП ФІРМІ ‟КОРВЕТ” права постійного користування 

земельною ділянкою в Ровенському промвузлі  по вул. Героїв-рятувальників 

(Волкова)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1880. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1880 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2000 “Про припинення ПП ФІРМІ ‟КОРВЕТ” 

права постійного користування земельною ділянкою в Ровенському 

промвузлі  по вул. Героїв-рятувальників (Волкова)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення КП ‟ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК” КМР” права постійного 

користування земельною ділянкою по вул. Острівській”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1993. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1993 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2001 “Про припинення  

КП ‟ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК” КМР” права постійного користування 

земельною ділянкою по вул. Острівській” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення КЗ ‟ЛІЦЕЙ ‟МАКСИМУМ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ 

РАДИ” права постійного користування земельною ділянкою по  

вул. Тараса Карпи (Тимірязєва), 63”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1953. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1953 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2002 “Про припинення  

КЗ ‟ЛІЦЕЙ ‟МАКСИМУМ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” права 

постійного користування земельною ділянкою по вул. Тараса Карпи 

(Тимірязєва), 63” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення НВФ ‟Екоцентр” права постійного користування земельною 

ділянкою по вул. Тараса Карпи (Тимірязєва), 59”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1364 (доопрацьований). 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1364 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 2003 “Про припинення НВФ ‟Екоцентр” права 

постійного користування земельною ділянкою по вул. Тараса Карпи 

(Тимірязєва), 59” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Бойку П.А. безоплатно у власність земельної ділянки по  

вул. Граничній, 67”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2017. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2017 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2004 “Про передачу Бойку П.А. безоплатно у 

власність земельної ділянки по вул. Граничній, 67” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

меж земельної ділянки по вул. Леоніда Каденюка, 10-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1915. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1915 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2005 “Про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки по  

вул. Леоніда Каденюка, 10-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1804. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1804 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2006 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04.05.2023  

№ 1566”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1946. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1946 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2007 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04.05.2023 № 1566” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 07.12.2011 № 1069”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1947. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1947 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2008 “Про внесення змін до рішення міської ради  

від 07.12.2011 № 1069” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1808. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1808 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2009 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1809 (доопрацьований). 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1809 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2010 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову Сергієнку Л.І. у наданні дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Братській, 31”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2019. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2019 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2011 “Про відмову Сергієнку Л.І. у наданні 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по вул. Братській, 31” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1895. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1895 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2012 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1905. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1905 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2013 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1955. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1955 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2014 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про відмову 

у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1973. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1973 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2015 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПП ‟Негоциант” в оренду земельної ділянки по  

просп. Інженерів, 15-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1983. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1983 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 2016 “Про передачу ПП ‟Негоциант” в оренду 

земельної ділянки по просп. Інженерів, 15-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Білотрубцеву А.Ю. в оренду земельної ділянки по  

вул. Незалежності, 28-п”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1962. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1962 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2017 “Про передачу Білотрубцеву А.Ю. в оренду 

земельної ділянки по вул. Незалежності, 28-п” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Володіну Я.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Куроп’ятникова, 2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1986. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1986 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2018 “Про передачу Володіну Я.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Куроп’ятникова, 2” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Ларжевському П.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Промисловій, 3”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1987. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1987 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2019 “Про передачу Ларжевському П.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Промисловій, 3” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Ларжевському П.М. в оренду земельної ділянки  

по вул. Промисловій, 3-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1988. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1988 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2020 “Про передачу Ларжевському П.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Промисловій, 3-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок по 

місту Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1990. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1990 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2021 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок по місту 

Кропивницькому” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Турчанович С.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Лінія 5-а, 21-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2021. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2021 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2022 “Про передачу Турчанович С.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Лінія 5-а, 21-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПП ‟Стройкерамика” проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Автолюбителів”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2048. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2048 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2023 “Про затвердження ПП ‟Стройкерамика” 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Автолюбителів” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Козак О.П. технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по 

вул. Любомира Гузара, 66-г та передачу її в оренду”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2037. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2037 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2024 “Про затвердження Козак О.П. технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Любомира Гузара, 66-г та 

передачу її в оренду” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Гліністій О.В. технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по 

проїзду Тінистому, 6 та передачу її в оренду”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2045. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2045 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2025 “Про затвердження Гліністій О.В. технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по проїзду Тінистому, 6 та 

передачу її в оренду” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟Скандинавіан Хаус” в оренду земельної ділянки  

по вул. Кропивницького, 5”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1934. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

поінформувала, що підтримуватиме проєкт рішення № 1934, незважаючи на 

відсутність на пленарному засіданні сесії представників ТОВ ‟Скандинавіан 

Хаус”. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1934 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2026 “Про передачу ТОВ ‟Скандинавіан Хаус” в 

оренду земельної ділянки по вул. Кропивницького, 5” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Бажан О.А. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Героїв України, 28-е”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1985. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1985 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2027 “Про надання Бажан О.А. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Героїв України, 28-е” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Великій Перспективній, 78”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1989. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1989 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 2028 “Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

по вул. Великій Перспективній, 78” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟В.Р. ТРАК ШИНА” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Петра Григоренка (біля будинку № 1-а)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2001. 

 

Рубан В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), заявив про конфлікт інтересів та 

повідомив, що не братиме участі у голосуванні. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2001 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2029 “Про надання ТОВ ‟В.Р. ТРАК ШИНА” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Петра Григоренка (біля будинку № 1-а)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ДОЛИНСЬКА НАФТОПРОДУКТИ” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду 

по вул. Героїв Маріуполя, 123-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2039. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2039 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 2030 “Про надання ТОВ ‟ДОЛИНСЬКА 

НАФТОПРОДУКТИ” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Героїв Маріуполя, 123-а” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Гранторг” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Автолюбителів, 5”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2040. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2040 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2031 “Про надання ТОВ ‟Гранторг” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Автолюбителів, 5” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Кроп-Інвест” дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Євгена Тельнова, 3-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2000. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) стосовно площі нерухомого майна та земельної 

ділянки, на яку пропонується оформити право оренди. Пояснив, що проєкт 

рішення підготовлено за результатами розгляду звернення заявника. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності, прокоментувала, 

що проєкт рішення № 2000 погоджений постійною комісією.  
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Колюка О.С.: 

Чи є ще питання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2000 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 3, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Ковальчуку О.М. права користування земельною ділянкою по 

вул. Героїв-рятувальників, 24-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1976. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1976 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2032 “Про припинення Ковальчуку О.М. права 

користування земельною ділянкою по вул. Героїв-рятувальників, 24-б” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Шарову І.Ф. права користування земельною ділянкою  

по вул. Великій Перспективній, 25/34”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1920. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1920 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 2033 “Про припинення Шарову І.Ф. права 

користування земельною ділянкою по вул. Великій Перспективній, 25/34” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” права користування земельними 

ділянками по вул. Олександра Кониського”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2083. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2083 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2034 “Про припинення  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” права користування земельними ділянками 

по вул. Олександра Кониського” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟Ласка” технічної документації із землеустрою щодо 

поділу та об'єднання земельних ділянок по вул. Руслана Слободянюка, 215”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2036. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2036 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2035 “Про затвердження ТОВ ‟Ласка” технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об'єднання земельних ділянок 

по вул. Руслана Слободянюка, 215” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ фірмі ‟Куртаж” технічної документації із землеустрою 
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щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по вул. Севастопольській, 9-б”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1933. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1933 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2036 “Про затвердження ТОВ фірмі ‟Куртаж” 

технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних 

ділянок по вул. Севастопольській, 9-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟ФК 2020” технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Преображенській (Центральний сквер)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2058. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А., 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо переходу права оренди на земельну ділянку  

по вул. Преображенській. Пояснив, що проєктом рішення № 2058 пропонується 

привести у відповідність з суміжними земельними ділянками межі зазначеної 

земельної ділянки. Після цього буде відбуватися поділ земельної ділянки та 

передача її до комунальної власності міської територіальної громади для 

обслуговування комунальним підприємством ‟Благоустрій”. 

 

Колюка О.С. прокоментував, що проєкт рішення міської ради № 2058 

підготовлений з метою передачі скверу територіальній громаді та 

ефективного його обслуговування КП ‟Благоустрій”. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), озвучила, за 

її словами, думку виборців: якщо орендар взяв у користування на 49 років 

земельну ділянку, то він має обслуговувати не лише будівлі, споруджені на ній,  

а й зелені насадження. Закликала депутатів не голосувати за проєкт  

рішення № 2058. 
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Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, наголосив на важливості оформлення відповідної документації з 

метою якісного обслуговування Центрального скверу.  

 

Ковальова-Алокілі О.А. відзначила, що сьогодні бізнес готовий 

співпрацювати та допомагати місцевому самоврядуванню, тому, орендувавши 

земельну ділянку строком на 49 років, спроможний утримувати сквер. Навела 

приклади щодо обслуговування скверу в місті Олександрії.  

 

Колюка О.С. пояснив, що кожен випадок індивідуальний. Наголосив на 

важливості прийняття правильного рішення.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності звернула увагу депутатів, що проєктом рішення міської 

ради № 2058 пропонується привести у відповідність межі земельної ділянки та 

не передбачено її поділ чи передачу.  

 

Колюка О.С.: 

Прийняття цього рішення передує вирішенню питань щодо утримання та 

обслуговування скверу, які є дуже важливими. Всі бачать, скільки молоді та 

містян відпочивають у цьому сквері, тому його необхідно обслуговувати, 

запустити фонтан, сплачувати за спожиту електроенергію та інше.  

Прошу підтримати проєкт рішення міської ради № 2058. 

Чи є ще запитання? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2058 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2037 “Про затвердження ТОВ ‟ФК 2020” 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Преображенській (Центральний сквер)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 
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документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Героїв України”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1944. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1944 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2038 “Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Героїв України” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Героїв України”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1943. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1943 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2039 “Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Героїв України” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по вул. Незалежності”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1942. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1942 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2040 “Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Незалежності” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

пров. Косокутному”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1941. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення №  1941 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2041 “Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по пров. Косокутному” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання АТ ‟Концерн Галнафтогаз” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

просп. Винниченка, 1-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1963. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1963 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 2042 “Про надання АТ ‟Концерн Галнафтогаз” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по просп. Винниченка, 1-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Михайлівській, 82-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1890. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1890 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2043 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки по вул. Михайлівській, 82-а” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 70-а”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2003. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2003 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2044 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки по вул. Героїв  

Маріуполя, 70-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про продаж 

ТОВ ФІРМІ ‟АЛЬФА-РОСС ЛТД” земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Героїв-рятувальників, 9-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2046. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2046 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2045 “Про продаж ТОВ ФІРМІ ‟АЛЬФА- 

РОСС ЛТД” земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Героїв-рятувальників, 9-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про продаж 

ТОВ ТПК ‟МАРІНЕР ЛТД” земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Миколи Федоровського, 2-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2047. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2047 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2046 “Про продаж ТОВ ТПК ‟МАРІНЕР ЛТД” 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Миколи Федоровського, 2-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Дризі В.В. проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність (шляхом викупу) по вул. Преображенській, 88-б”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1830 (доопрацьований). 

 

Дрига В.В., депутат міської ради (фракція політичної партії                             

‟НАШ КРАЙ”), заявив про конфлікт інтересів та повідомив, що не братиме 

участі у голосуванні. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1830 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2047 “Про затвердження Дризі В.В. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність  

(шляхом викупу) по вул. Преображенській, 88-б” (додається).  

 

Овчінніков Д.П., депутат міської ради (фракція Політичної партії  

‟Рідне місто”), звернувся з проханням повернутися до голосування стосовно 

проєкту рішення № 2000 “Про надання ТОВ ‟Кроп-Інвест” дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення 

права оренди по вул. Євгена Тельнова, 3-а”. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутата Овчіннікова Д.П. повернутися до 

голосування щодо проєкту рішення № 2000 “Про надання ТОВ ‟Кроп-Інвест” 

дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Євгена Тельнова, 3-а”. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Депутат Бєжан М.М. (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”) 

звернувся до депутата Овчіннікова Д.П. з проханням надати детальну 

інформацію стосовно проєкту рішення № 2000, а саме щодо співвідношення 

площі майна та площі земельної ділянки, яку пропонується надати в оренду, 

подальших планів на здійснення заявником господарської діяльності на цій 

земельній ділянці. 

 

Овчінніков Д.П. прокоментував, що не має відношення до зазначеної у 

проєкті рішення № 2000 земельної ділянки, але може запросити заявника для 

надання відповідей на всі поставлені запитання.  
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Лунгол Р.С. прокоментував, що проєкт рішення міської ради № 2000  

“Про надання ТОВ ‟Кроп-Інвест” дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Євгена Тельнова, 3-а” підготовлений та розглянутий згідно з вимогами 

Регламенту Кропивницької міської ради та погоджений профільною постійною 

комісією з питань екології, земельних відносин та комунальної власності. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2000 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 4, 

“не голосували” – 1. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до питання ‟Різне”.  

Надаю слово директору департаменту містобудування та земельних 

ресурсів – головному архітектору міста для надання інформації стосовно 

лісопарку ‟Никанорівський”. 

 

Лунгол Р.С. поінформував про виконання депутатського запиту 

депутатської фракції Політичної партії ‟НАШ КРАЙ” 

від 14 березня 2024 року (рішення міської ради № 1925) та роботу, проведену 

виконавчими органами міської ради з метою упередження незаконних дій, а 

також недопущення забудови земельної ділянки по вул. Приміській  

(на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї).  

Пояснив, що на момент підготовки на розгляд міської ради питання  

‟Про надання КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  

вул. Приміській (на прибережній смузі правого берега р. Сугоклеї)” у 

Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно була відсутня інформація 

про наявність адреси та зареєстрованого права власності на комплекс будівель 

на зазначеній земельній ділянці (право зареєстровано у 2006 році в бюро 

технічної інвентаризації). Після виявлення цих обставин виконання рішення 

міської ради від 15.11.2022 № 1368 в повному обсязі стало неможливим. 
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Прокоментував ситуацію щодо адрес по вул. Приміській та по  

вул. Прирічній. Відзначив, що інформація, відображена за допомогою 

застосунку ‟Google maps”, не містить достовірних відомостей.  

Наголосив, що міська рада не може передавати в постійне користування 

земельну ділянку, відносно якої не погашено право власності на нерухоме майно.  

Поінформував про результати вжитих виконавчими органами міської ради 

заходів щодо недопущення забудови земельної ділянки по вул. Прирічній, 49 

станом на 28 травня 2024 року.  

 

Колюка О.С. відзначив, що на депутатське запитання депутатки 

Ковальової-Алокілі О.А. було надано вичерпну інформацію. Запропонував всі інші 

питання вирішувати в робочому порядку в ході засідань відповідної робочої 

групи, до складу якої її буде включено. 

 

Ковальова-Алокілі О.А. нагадала про інші депутатські запитання, озвучені 

на початку пленарного засідання: 

щодо виконання протокольного доручення за результатами проведення Дня 

депутата/депутатки на тему: ‟Діяльність об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків (ОСББ) та їх взаємодія з міською владою”; 

щодо інформування депутатів міської ради про звернення народного 

депутата України Дануци О.А. 

  

Колюка О.С., зважаючи на повітряну тривогу, оголошену у місті 

Кропивницькому та Кропивницькій міській територіальній громаді, 

запропонував на наступному пленарному засіданні сесії міської ради заслухати 

інформацію щодо виконання протокольного доручення за результатами 

проведення Дня депутата/депутатки на тему: ‟Діяльність об’єднань 

співвласників багатоквартирних будинків (ОСББ) та їх взаємодія з міською 

владою”. 

Стосовно інформування депутатів міської ради про надходження на 

розгляд депутатського звернення від народного депутата Дануци О.А. пояснив, 

що така форма розгляду депутатського звернення не передбачена чинним 

законодавством. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять першому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять перше засідання дев’ятої сесії.  

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 
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